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متن پرسش

سلام علیکم: خیلی اوقات هدف از زندگی را رسیدن به خدای بزرگ می دانم و از این جهت هیچ

خواسته دنیایی را به دل راه نمی دهم اما گاهی که در دنیا به چیزی نمی رسم احساس شکست می

کنم و کلا گویی عمرم را به بطالت گذراندم چون ثروت های دنیایی را جمع نکردم. بفرماد چگونه در

مسیر توحیدی شدن به ثبات دست یابم؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این قبض و بسطها همواره سراغ انسان میآید. هنر انسانهای مؤمن آن

بوده است که با صبر و پایداری بر طاعت و با صبر و پایداری بر ترک معصیت، گشودگیِ لازم را در

نسبت خود با خدا نهادینه میکردند. موفق باشید


